

C.V		السيرة الذاتية	
Personal Information		البيانات الشخصية	
Name	Mohammed Jassim Al-Muhaibis	محمد جاسم المحيبس	الاسم الرباعي
Nationality	SAUDI	سعودي	الجنسية
Birth date	27/7/1986	٢٢/١١/١٤٠٦ هـ	تاريخ الميلاد
Qualification	1-High school certificate - scientific specialization 2-I holds Cambridge International Diploma in IT Skills	١- شهادة الثانوية العامة - تخصص علمي ٢- حاصل على شهادة كامبردج الدولية لمهارات تقنية المعلومات	المؤهل العلمي
Programs worked on them		برامج عملت عليها	
Cyber Turbo ARAMCO portal		برنامج سايبير تيربو برنامج بورتل ارامكو	
Practical experiences		الخبرات العملية	
<p>*Logistics Services: Kano Oil & Gas Services Logistic Services - Logging in and out of materials and statistics - Entering truck information, daily inventory and statistics - Weekly and monthly - Issuing permits to load material and exit from factory. During the period from 1/7/2011 to 18 / 3/2018</p> <p>*Travel Consultant: I worked for Kano Travel Company to issue tickets, retrieve them, book hotels, work tourist packages, and make individual and tourist packages during the period from 1/7/2006 to 1/7/2011.</p> <p>*Carpentry: I worked as a carpentry technician at the Union of Contractors during the period from 1/11/2005 to 1/6/2006</p>		<p>*الخدمات اللوجستية: عملت لدى شركة كانو لخدمات أبار الزيت والغاز لوجستياك - تسجيل دخول وخروج المواد وإحصائياتها - ادخال معلومات الشاحنات وعمل جرد وإحصائية يومية - إسبوعية وشهرية - إصدار تصاريح تحميل المواد وخروجها من المصنع. خلال فترة من ٢٠١١/٧/١ إلى ٢٠١٨/٣/١٨</p> <p>*مستشار سفر وسياحة: عملت لدى شركة كانو للسفرات إصدار التذاكر واسترجاعها وحجز الفنادق وعمل قروبات سياحية وعمل بكجات فردية وسياحية خلال فترة من ٢٠٠٦/٧/١ إلى ٢٠١١/٧/١</p> <p>*النجارة: عملت فني نجارة مباني لدى شركة إتحاد المقاولين خلال فترة من ٢٠٠٥/١١/١ إلى ٢٠٠٦/٦/١</p>	
Contact Information		معلومات للتواصل	
E-mail	Mjasse50@gmail.com	البريد الإلكتروني	
Tel.	0595559973	الهاتف	
Address	al'ahsa'	الأحساء	العنوان